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2025 All Canada Sheep Classic Celebrates Top Genetics and Industry Leaders 

 
Brandon, MB – The 2025 All Canada Sheep Classic, held July 10-12 at the Keystone Centre 
in Brandon, Manitoba, brought together breeders and industry stakeholders from across 
the country for Canada’s premier showcase of the top sheep genetics. 
 
The show on July 11th featured strong competition across 16 breeds, culminating in the 
crowning of the Supreme Champions. The Supreme Champion Ewe title was awarded to an 
Ile de France, Cool Ally 35M, consigned by Cool Ally Livestock of Timkins, Saskatchewan. 
The Supreme Champion Ram was a Charollais, Sandy Hill Missile 83M, consigned by Sandy 
Hill Charollais of Red Deer County, Alberta. Supreme Champion Flock honours went to 
Texels consigned by Brien Sheep of Ridgetown, Ontario. 
 
Friday evening concluded with the exhibitor banquet, where Elizabeth (Betty) Wallace, 
Gerald Knight, and Linda Westman were inducted into the Canadian Sheep Breeders’ 
Association Hall of Fame. The banquet also featured the 8th annual GenOvis Awards, 
recognizing outstanding genetic performance across breeds. Ferme Ovimax of St-Philippe de 
Néri, QC took home both top ewe (Ovimax Mila RR 36492M) and ram (Ferme Ovimax RR 
36358M) awards in the prolific breed category. Brien Sheep of Ridgetown, ON earned both 
top ewe (Brien G&L 64M) and ram (Brien G&L 46M) awards for maternal breeds, while 
Stone Hill Sheep of Chatsworth, ON claimed top ewe (Stonehill 6N) and ram (Stonehill 
92M) awards for terminal breeds. 
 
Saturday’s sale saw strong prices, with the average prices seeing $1,201 for ewe and $1,368 
for rams. The high-selling ewe was a North Country Cheviot, Coneygeers Gema WDT 6N, 
consigned by Congeers, Deborah Wytink of Nanaimo, BC, and purchased for $2,600 by 
Roger Chartrand of Quebec. The top-selling ram was a Suffolk, TNSC 5196N, consigned by 
The Northern Sheep Company of Lemberg, SK, and purchased for $7,500 by Justin Elder of 
Westmoreland, Kansas, USA. This sale is expected to further enhance genetics exchange 
between Canadian and American flocks. 
 
The Manitoba Sheep Association and Canadian Sheep Breeders’ Association extends its 
gratitude to all sponsors including the Platinum level organizations, Keystone Centre, the 
Province of Manitoba, Canadian Cooperative Wool Growers, and Manitoba Co-operator for 
their support of this national event. 
 
We look forward to welcoming exhibitors and buyers to the 2026 All Canada Sheep Classic 
in Pictou, Nova Scotia from July 8-11, 2026. 
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2025 La Classique canadienne du mouton rend hommage aux meilleurs généticiens 
et aux chefs de file de l'industrie 
 
Brandon, MB - Le 2025 All Canada Sheep Classic, qui s'est tenu du 10 au 12 juillet au Keystone 
Centre de Brandon, au Manitoba, a rassemblé des éleveurs et des intervenants de l'industrie de tout 
le pays pour la première exposition de la meilleure génétique ovine au Canada. 
 
L'exposition du 11 juillet a donné lieu à une forte compétition entre 16 races, qui s'est terminée par 
le couronnement des champions suprêmes. Le titre de championne suprême des brebis a été 
décerné à une brebis Ile de France, Cool Ally 35M, consignée par Cool Ally Livestock de Timkins, 
Saskatchewan. Le champion suprême des béliers était un Charollais, Sandy Hill Missile 83M, 
consigné par Sandy Hill Charollais du comté de Red Deer, en Alberta. Le titre de champion suprême 
de troupeau a été décerné à un troupeau de Texels consigné par Brien Sheep de Ridgetown, en 
Ontario. 
 
La soirée du vendredi s'est terminée par le banquet des exposants, au cours duquel Elizabeth 
(Betty) Wallace, Gerald Knight et Linda Westman ont été intronisés au Temple de la renommée de 
la Société canadienne des éleveurs de moutons. Le banquet a également été l'occasion de remettre 
les 8e prix annuels GenOvis, qui récompensent les performances génétiques exceptionnelles dans 
toutes les races. La Ferme Ovimax de St-Philippe de Néri, au Québec, a remporté les prix de la 
meilleure brebis (Ovimax Mila RR 36492M) et du meilleur bélier (Ferme Ovimax RR 36358M) dans 
la catégorie des races prolifiques. Brien Sheep de Ridgetown, en Ontario, a remporté les prix de la 
meilleure brebis (Brien G&L 64M) et du meilleur bélier (Brien G&L 46M) pour les races 
maternelles, tandis que Stone Hill Sheep de Chatsworth, en Ontario, a remporté les prix de la 
meilleure brebis (Stonehill 6N) et du meilleur bélier (Stonehill 92M) pour les races terminales. 
 
La vente de samedi a connu des prix élevés, avec des prix moyens de 1 201 $ pour les brebis et de 1 
368 $ pour les béliers. La brebis la plus vendue était une North Country Cheviot, Coneygeers Gema 
WDT 6N, consignée par Congeers, Deborah Wytink de Nanaimo, C.-B., et achetée pour 2 600 $ par 
Roger Chartrand du Québec. Le bélier le plus vendu était un Suffolk, TNSC 5196N, consigné par The 
Northern Sheep Company de Lemberg, SK, et acheté pour 7 500 $ par Justin Elder de 
Westmoreland, Kansas, USA. Cette vente devrait permettre d'améliorer l'échange de matériel 
génétique entre les troupeaux canadiens et américains. 
 
La Manitoba Sheep Association et la Société canadienne des éleveurs de moutons remercient tous 
les commanditaires, y compris les organisations de niveau Platine, le Centre Keystone, la province 
du Manitoba, Canadian Cooperative Wool Growers et Manitoba Co-operator pour leur soutien à cet 
événement national. 
 
Nous avons hâte d'accueillir les exposants et les acheteurs à la Classique canadienne du mouton 
2026 à Pictou, en Nouvelle-Écosse, du 8 au 11 juillet 2026. 
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